

SpLitt

# Styrelsemöte 2020-09-29 18:00

## Dagordning

---

29 September / KL. 18:00 / Zoom

Ordförande: Joel Randeblad  
Vice Ordförande: Line Larsson  
Kassör: Hanna Konneback

Ledamot: Norea Kolenda  
Ledamot: Viktor Härkäniemi  
Ledamot: Erik Månsson

### 1. Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av sekreterare

Hanna

F3 Val av justerare

Norea

F4 Fastställa föredragslista

### 2. Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info. Erik är inte närvarande, men Joel var på deras årsmöte och de har problem med att

tillsätta de klädda posterna inom Humsek. Inget nytt från Humsek. Humsek har haft ett möte.

### 13 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info. Norea har varit på möte, pratade om covid och ta ansvar

### 14 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info. Budget ser bra ut, vi väntar på en del fakturor.

### 15 HUMFAK

Ali pratar om vad som är nytt på kåren, hur relationen mellan kåren och splitt ser ut. I år har de delat upp studentombud tjänsten. Kontaktuppgifter på kårens hemsida. Ali har ansvar för våra förening i första hand. Man kan vara anonym om man har klagomål eller vill rapportera ett regelbrott.

Humsek- Ali pratar om vad humsek är och vad de gör. Det är lite oklart i vad humsek gör, de finns inte så mycket engagemang. Humseks framtid är skakig, det finns ingen ordförande, ingen kassör. De har haft möte om vad de ska göra nu men de kom inte så många. Om humsek inte finns får vi inga pengar. En möjlighet är att ha en styrelse som man söker till. Det andra alternativet är att göra fler aktiviteter. Joel tror att humsek skulle funka bättre om det syntes mer, kom med förslaget med att ordförande i föreningen skulle vara humsek representanter. Kom på årsmötet och ge förslag på vad vi ska göra med humsek.

### 16 Mottagningsutvärdering - Mittenutvärdering Splitt samt Kårens Mottagningsutvärdering

Förra veckan pratade om utvärdering om mottagningen.

### 17 Humsek

### 3. Diskussion

#### D1 Overaller och event kopplade till dessa

Informationen kom inte ut där den skulle. Vi har skjutit på beställningen en vecka till. Joel har pratat med han som man beställer av och vi kan få beställa under 35 men då måste vi betala lite extra. 20 extra per overall. Ska vi stå för den kostnad eller ska vi lägga på det på priset? Om budget tillåter det säger Erik och Norea. Vi skulle kunna täcka upp kostnaden med patches. Från 5 okt börjar vi samla ihop pengar och 15 lägger vi beställningen. Hanna kollar upp hur vi gör med swish

#### D2 Utvärdering mottagningsarbetet

Vi har ett event kvar. Hur har det gått? Bra! Det var kul med eventet igår.

Vi lägger taggen från blast to the past i förrådet.

Lärjungarna och faddrarna borde alla ta del av utvärderingen. Har det varit bra med kaptener?

#### D3 Boksläppet

Line berättar om boksläppet. Allt är bokat. Pilgatan den 23 okt 18-20. Vi kan bara vara 30 i lokalen. Vi får ha en anmälan. 10 vinnare + Elin. Ge vinnare en plus one? Göra event online? Joel ska undersöka detta. Förra årets böcker ligger på kåren, årets böcker ligger i förrådet. Beställa böcker via hemsidan. Line har hand om marknadsföringen

#### D4 Värva styrelsemedlemmar

Hur gör vi detta? Social medier, komma ut i klasserna, programansvariga skickar ut info på canvas, ge info på event, be folk att gå med.

Det låter läskigt men det är kul, vi måste vara tydliga med detta.

Alla i styrelsen tar ansvar med att dela ut information om splitt

#### D5 Stormöte

Joel, Line och Hanna fixa alla dokument. Budget och balansräkning. Allt ska vara fixat till fredag. mötet är den 20 okt 16.15

#### D6 Skrivcirklar

Förra terminen fixa år 2 skrivcirklar och detta fungerade bra. Ska man göra detta med alla terminerna? Splitt håller i detta? HD104 är en bra lokal, den får vi gratis. Ska vi dela upp cirkelarna mellan oss i styrelsen? Samma tid, samma dag. Ska vi ha en respons del? Ska man ha ett team?

### 4. Beslut

## **B1 Overaller**

Om budget tillåter det ska vi stå för kostnaden för overallerna: godkänt

## **B2 Boksläppet**

Vi godkänner projektgruppens planeringer

## **B3 Stormöte**

Joel, hanna och Line fixar alla dokument till fredag

## **B4 Skrivcirkklarna**

Vi godkänner skriv cirkklarna

## **5. Övrig fråga:**

Joel öppnar boksläppet, vi fixar en punktlista

Boktipset: Line lägger ut ett boktips på onsdagar och tar emot förslag

Nästa möte: punkt om halloween fest

Protokollen upp på hemsidan så snabbt som möjligt

Ali ska kontakta Samo Norea någon gång i framtiden, utbildning kommer snart

## **6. Mötet avslutas**

### **Underskrifter**

**Ordförande:**

**Sekreterare:**

**Justerare:**